
LED格栅灯

产品名称 LED格栅灯

公司名称 上海南南灯具有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 上海市金山区吕巷镇太平村1组1155号1幢102室
（注册地址）

联系电话 021-36532961 18056012157

产品详情

特点：灯体采用优质冷轧钢板制造，厚度可以根据客户要求，灯体表面经前处理后静电涂漆处理，不易
吸灰、

变色，安全防火性能好。Features: The lamp body is made of high-quality cold-rolled steel plates. The thickness
can be applied to the surface of the lamp body after pre-treatment according to customer requirements. It is not easy
to absorbash.

Discoloration, good fire safety.

反射器采用国产或进口铝板，反射率达90%以上。

The reflector adopts domestic or imported aluminum plates with a reflectivity of more than 90 %.

反射器采用抛物曲线设计，光线均匀，眩光少。

The reflector is designed with parabolic curves, with uniform light and less glare

纵向折光采用梯形丝光横格栅条，镜面格栅光线集中向下。

The longitudinal folding light adopts trapezoidal filaments and horizontal grille bars, and the mirror grille light is
concentrated downwards.

亚光格栅，光线分散

Sublight grille, scattered light.

所有配件全部获3C认证。



All accessories are certified by 3C.

应用：适用于写字楼、学校、商场、车站、机场等。

Application: For office buildings, schools, shopping malls, stations, airports, etc..

安装：吸顶式安装。Installation: top mounted installation.
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